

Maklumat Inovasi 2011

Tajuk Inovasi	Jangat® Kekel
Ketua Kumpulan	<div style="text-align: center;">  <p>Norhafizah binti Wasiman</p> </div>
Ahli Kumpulan	-
Tahun Penciptaan/ Penambahbaikan	2008 hingga sekarang
Latarbelakang	<p>Pengusaha adalah seorang penternak lembu fidlot dan selalu berurusan dengan rumah sembelih jabatan bagi tujuan penyembelihan. Beliau melihat senario belulang atau kulit lembu yang telah disembelih di jual secara borong atau dibuang begitu saja tanpa daya usaha untuk digunapakai atau menambahkan hasil pendapatan. Pengusaha menggunakan peluang ini untuk menceburi bidang penghasilan makanan dan telah berjaya menambah hasil pendapatan dengan produk tambah nilai. Permintaan semakin meningkat dan adakalanya bekalan kulit pula tidak mencukupi.</p>
Ringkasan Inovasi	<p>Sebelum ini belulang atau kulit lembu hanya digunakan untuk menghasilkan kompong, beg, kasut dan perhiasan. Inovasi dari pengusaha Negeri Selangor ini telah menghasilkan produk makanan tambah nilai hasil dari belulang atau kulit lembu yang telah diproses dan dikenali sebagai Jangat® Kekel. Makanan ini dahulunya diusahakan secara kecil – kecilan dan ia juga adalah makanan yang sering dihidangkan orang Jawa sewaktu kenduri. Kini, produk makanan yang diinovasikan sebagai makanan sejuk beku dan siap untuk dimasak amat mudah untuk didapati secara runcit. Jangat juga boleh didapati di restoran sekitar Selangor sebagai pilihan makanan yang popular.</p>

Faedah Inovasi	<p>Memperkenalkan produk ini kepada semua kaum dan negeri bersebelahan. Ianya ternyata telah berjaya dengan meningkatnya permintaan dan bilangan pengusaha di Negeri Selangor. Produk hasilan kulit dapat ditambah nilai dan digunakan di pasaran tempatan. Selain itu, harga belulang atau kulit meningkat kerana permintaan jangat yang tinggi dan tidak mencukupi.</p>
Status Komersil (jika ada)	<p>Telah dikomersilkan sekitar Selangor dan negeri bersebelahan</p>
Pencapaian / Anugerah (jika ada)	<p>Penerima Anugerah bagi Kategori Usahawan Desa Peringkat Zon Tengah/Selatan.</p> <p>Pengiktirafan sijil HALAL.</p>
Maklumat Lanjut	<p>Nama : Norhafizah binti Wasiman Alamat : Batu 39, Olak Lempit 42700 Banting, Kuala Langat Selangor Darul Ehsan No. Tel :- No. HP : 016 – 2869160/016 – 9148241 No. Faks :- Email :- Website :-</p>

Gambar Produk Inovasi



Kulit yang sudah dipotong dan direndam di dalam air



Jangat® Kekel yang sudah disejukkbeku dan siap untuk dipasarkan